

Ki2energi Limited Impressum auf 1. deutsch und auf 2. englisch (siehe unten)
Ki2energi Limited Impressum in 1. German and in 2. English (see below)

1. Ki2energi Limited Impressum

Ki2energi Limited

Direktor: Cornelia Lerch Blunt

Sitz der Gesellschaft: 20-22 Wenlock Road, London, N1 7GU, Großbritannien

Kontaktetails:

t ++ 44 7894317964

e info@ki2energi.com

Eingetragen nach dem Companies Act 2006

Companies Houses, Cardiff am 14. Dezember 2016

Firmennummer: 10525827

Eingetragenes Unternehmen in England und Wales

<https://www.gov.uk/government/organisations/companies-house>

Professionell versichert bei der Wellbeing Insurance:

<https://wellbeinginsurance.co.uk>

Zuständigkeitsbereich: Großbritannien, Nordirland, die Kanalinseln und die Isle of Man

Es bestehen keine territorialen Grenzen. Ki2energi Limited ist professionell versichert, um überall auf der Welt praktizieren zu können.

Zu den Aktivitäten gehören Beratungen und praktische Übungen zur Wohlfühl- und Entspannungstherapie, Gongheilung, Klangheilung und Meditationen. Diese Arbeit wird mit einzelnen Kunden und mit Gruppen im Rahmen von Konsultationen, Workshops, Seminaren und Online-Kursen angeboten.

Die Webseite wurde von „The Smarter Web Company“ entworfen

<https://www.smarterwebcompany.co.uk>

Das Logo Ki2energi wurde von „Bamboozoo:creative“ consultancy entworfen

<https://www.bamboozoo.com>

Die Künstlerin Lex Kartane <https://www.aiws.lt> wurde von Ki2energi beauftragt, 19 Illustrationen für die öffentliche Nutzung zu kreieren. Alle Genehmigungen liegen vor. Die Originale befinden sich im Besitz von Ki2energi Limited.

Die Video- und Meditationsaudios wurden in Zusammenarbeit mit Kaspar Films produziert.

<https://www.kasparfilms.com>

Fotos, Hintergrundgeräusche und Musik, die auf unserer Website, in unseren Werbematerialien oder Meditationsaudios verwendet werden, wurden mit einer Lizenz zur öffentlichen Nutzung erworben:

Shutterstock: <https://www.shutterstock.com/home>

Pond5: <https://www.pond5.com>

Für alle Fotos mit Abbildungen von Kunden während unserer Veranstaltungen, die von Ki2energi Limited zum Zweck der Werbung und des Ticketverkaufs veröffentlicht werden, erwirbt Ki2energi Limited von jedem Kunden das Einverständnis.

2. Ki2energi Limited Impressum

Ki2energi Limited

Director: Cornelia Lerch Blunt

Registered office: 20-22 Wenlock Road, London, N1 7GU, United Kingdom

Contact details:

t ++44 7894317964

e info@ki2energi.com

Incorporated under the Companies Act 2006

Given at Companies Houses, Cardiff on 14th December 2016

Company Number: 10525827

Registered company in England and Wales

<https://www.gov.uk/government/organisations/companies-house>

Professionally insured with Wellbeing Insurance:

<https://wellbeinginsurance.co.uk>

Jurisdiction: Great Britain, Northern Ireland, the Channel Islands and the Isle of Man

No territorial limits: Ki2energi Limited is professionally insured to practice anywhere in the world.

Business activities include life coaching, wellbeing therapy, relaxation therapy, gong healing, sound healing and meditations in the context of hands-on practices, working with individual clients and groups, offering workshops, tuition and online classes.

The website was designed by The Smarter Web Company

<https://www.smarterwebcompany.co.uk>

The logo Ki2energi was designed by Bamboozoo:creative consultancy

<https://www.bamboozoo.com>

The artist Lex Kartane <https://www.aiws.lt> was commissioned by Ki2energi Limited to create 19 illustrations with permission for public use. The originals are in the possession of Ki2energi Limited.

The video and meditation audios were produced in collaboration with Kaspar Films
<https://www.kasparfilms.com>

Photos, background sounds and music used on our website, in our advertising materials or meditation audios were purchased with a licence for public use:

Shutterstock: <https://www.shutterstock.com/home>

Pond 5: <https://www.pond5.com>

For any footage and images of clients during workshops and practices that are published by Ki2energi Limited for the purpose of event promotion, advertising and ticket sales Ki2energi Limited has obtained permission from each client to do so.